
Rada města Beroun

Z Á P I S
z 41.  schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 22.4.2020

od 14:00 hodin ve velké zasedací  místnost i  budovy radnice

Pří tomni: Mgr. I ldikó Fraňová, právník
Ing. J i ř í  Chalupecký, tajemník
RNDr. Soňa Chalupová, starostka
Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kůs, radní
Ing. Irena Mastná, radní
Ing. Michal Mišina, místostarosta
Leona Pinkasová, zapisovatelka
Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

Omluveni: <dle prezenční  l is t iny>

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: <dle prezenční  l is t iny>

Předsedaj íc í : RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Ověřovatelé: Mgr. Ivan Kůs, radní

Návrhová komise: <dle prezenční  l is t iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení

Schůzi rady města zahájila v 14.00 hod a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.
Ověřovatelem byl stanoven Mgr. Kůs.
Následující termín konání schůze rady města byl stanoven na 6. 5. 2020.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

2. Připomínky k zápisu z 40. zasedání Rady města

K zápisu ze 40. schůze rady města nebyly podány žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

3. 139/41/RM/2020 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje
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program schůze rady města konané dne 22. 4. 2020.

RNDr. Chalupová upozornila na dva volné návrhy, které radní obdrželi na své jednací stoly před 
zahájením jednání. Jednalo se o návrh Souhlas s provedením projektu - Obnova rekreační zóny 
Talichovo údolí v Berouně - 1. etapa a Zápis z neveřejného zasedání OV Zdejcina ze dne 17. 3. 
2020. Navrhla zařadit tyto návrhy jako body 14 a 15 programu jednání.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

4. Informace o plnění usnesení

K informacím o plnění úkolů vyplývajících z usnesení Rady města Beroun nebyly vzneseny žádné 
dotazy ani připomínky.
Rada města vzala informace na vědomí.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

5. 140/41/RM/2020 Zápis č.2 jednání Komise školské Rady města Beroun

I. Rada města bere na vědomí
zápis č. 2 z jednání Komise školské ze dne 9. 3. 2020.

K projednání bodů 5 až 9 programu schůze se do jednání rady města dostavila vedoucí odboru 
školství a volnočasových aktivit Ing. Boldi.
Ing. Boldi předložila radě města zápis z jednání Komise školské ze dne 9. 3. 2020.
Mgr. Tomčo uvedl informace k žádosti berounských středních škol týkající se možností využívání 
prostorů Kulturního domu Plzeňka pro pořádání maturitních plesů. Mgr. Tomčo projednal s 
ředitelem MKC možnosti. Problémem je malá kapacita kulturního domu a při pořádání plesů pro 
jednotlivé třídy je pronájem pro školy finančně nákladný.
Na dotaz Mgr. Kůse odpověděl Mgr. Tomčo, že MKC školám slevy na pronájem neposkytuje. Město 
Beroun a MKC však vyjdou středním školám vstříc.

Mgr. Kůs se dále dotázal na průběh konkursních řízení na pracovní místa ředitele/ředitelky ZŠ 
Wagnerovo náměstí a MŠ Závodí.
RNDr. Chalupová uvedla, že na každé toto pracovní místo jsou dva uchazeči. V úterý 28. 4. 2020 
proběhne druhé kolo výběrového řízení.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

6. 141/41/RM/2020 Žádost o vyjádření města k navýšení kapacity Mateřské školy 
Montessori Beroun a Základní školy s.r.o.

I. Rada města souhlasí
s navýšením kapacity Mateřské školy Montessori Beroun a Základní školy s.r.o., V Zahradách 
1874, 266 01 Beroun, IČ: 01609793 na celkem 70 žáků (základní škola), a to od školního 
roku 2020/2021. 
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II. Rada města souhlasí
s navýšením kapacity Mateřské školy Montessori Beroun a Základní školy s.r.o., V Zahradách 
1874, 266 01 Beroun, IČ: 01609793 na celkem 115 žáků (základní škola), a to od školního 
roku 2021/2022, za podmínky, že proběhne úprava předmětných učebních prostor a škola 
získá povolení ke změně užívání.

III. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1. informovat ředitelku Mateřské školy Montessori Beroun a Základní školy s. r. o., 
V Zahradách 1874, 266 01 Beroun o vydaném stanovisku k navýšení kapacity 
základní školy.

Termín: 1.5.2020

Ing. Boldi předložila radě města žádost ředitelky Mateřské školy Montessori a Základní školy s.r.o. o 
vyjádření k navýšení kapacity z důvodu vyšší poptávky než je současná kapacita školy. Jednalo by 
se o navýšení o 25 žáků ve školním roce 2020/2021 a pro školní rok 2021/2022 o dalších 45 žáků.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

7. 142/41/RM/2020 Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 
města Beroun ev. č. 0109/2020/DOT/OŠVA uzavřené dne 17. 2. 2020

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s uzavřením Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 
města Beroun ev. č. 0129/2020/DOT/OŠVA, s příjemcem dotace Stranou, z.s., se sídlem 
Krameriova 674/5, Beroun-Město, 266 01 Beroun, IČ: 27009629, v předloženém znění. 
Předmětem dodatku je změna termínu realizace projektu.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
Zastupitelstva města Beroun.

Termín: 30.6.2020

1.2.v případě schválení Zastupitelstvem města Beroun Dodatku č. 1 
k Veřejnoprávní smlouvě oposkytnutí dotace z rozpočtu města Beroun ev. č. 
0129/2020/DOT/OŠVA zajistit jeho uzavření s příjemcem dotace Stranou, z.s., se 
sídlem Krameriova 674/5, Beroun-Město, 266 01 Beroun, IČ: 27009629, v 
předloženém znění.

Termín: 31.7.2020

Ing. Boldi předložila návrh dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 
města mezi městem Beroun a Stranou, z.s. Z důvodu zavedení mimořádných vládních opatření k 
prevenci šíření onemocnění COVID-19 nemůže být realizován projekt "Stranou - evropští básnící 
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naživo" v původním termínu. Žadatel požádal o posunutí termínu realizace projektu, výše 
požadované dotace a účel projektu je zachován.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

8. 143/41/RM/2020 Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 
města Beroun ev. č. 62/2020/DOT/OŠVA uzavřené dne 3. 3. 2020

I. Rada města souhlasí
s uzavřením Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města 
Beroun ev. č. 162/2020/DOT/OŠVA, s příjemcem dotace Klub biatlonu Beroun p.s., IČ:  
47558873, se sídlem Na Máchovně 116, Beroun-Město, 266 01 Beroun, v předloženém znění. 
Předmětem dodatku je změna termínu realizace akce. 

Ing. Boldi předložila návrh dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 
města mezi městem Beroun a Klubem biatlonu Beroun, kterému byla poskytnuta dotace na akci 
"Velká cena města Beroun v Target sprintu". Příjemce dotace oznámil změnu termínu na 26. 9. 
2020. Výše dotace a účel akce je zachován. Odbor navrhuje souhlasit se změnou termínu, což je 
předmětem předkládaného dodatku č. 1 ke smlouvě.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Michaela Zítová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

9. 144/41/RM/2020 Svěření rozhodování o uzavření dodatků k veřejnoprávním smlouvám o 
poskytnutí dotace z rozpočtu města

I. Rada města svěřuje
podle § 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů, starostce RNDr. Soně Chalupové rozhodování o uzavření dodatků k veřejnoprávním 
smlouvám o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun pro rok 2020 v případech, kdy o 
poskytnutí dotace rozhodla rada města a předmětem dodatku bude pouze změna termínu 
konání projektu/akce.

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že je více subjektů, kterým byly poskytnuty dotace z rozpočtu 
města, ale sportovní a kulturní akce se z důvodu dodržování opatřeních proti šíření koronaviru 
nemohly uskutečnit.
Ing. Boldi konstatovala, že ke dni 15. 4. 2020 oznámilo 10 příjemců dotací, že projekt či akce 
nebude v původním termínu realizován. Dalších 10 projektů s termínem realizace do konce června 
2020 eviduje odbor školství a volnočasových aktivit. Z těchto důvodů odbor navrhuje, aby rada 
města v zájmu snížení administrativní náročnosti svěřila starostce RNDr. Chalupové rozhodování o 
uzavření dodatků k veřejnoprávním smlouvám o poskytnutí dotací. To však pouze v případě, že se 
jedná pouze o změnu termínu, nikoliv o změnu účelu dotace.
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že město Beroun se nechce vydat cestou plošného krácení 
dotací.
Mgr. Tomčo doplnil, že jsou dva typy dotací, jednak na jednorázové akce, jednak na projekty, které 
probíhají celoročně.

Stránka 4 z 9



Mgr. Kůs informoval, že Komise pro kulturu a kulturní dotace diskutuje otázku krácení dotací u 
celoročních projektů. Připomněl také, že pokud chtějí pořadatelé jednorázových akcí využít dotace 
na tento kalendářní rok, měla by se akce uskutečnit do 31. 12. 2020. Navrhl úpravu usnesení tak, 
aby se v něm hovořilo o dotacích pro rok 2020.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Michaela Zítová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

10. 145/41/RM/2020 Zápis z jednání komise výstavby konaného dne 23. 9. 2019

I. Rada města bere na vědomí
zápis č. 3/2019 z jednání komise výstavby konaného dne 23. 9. 2019.

Zápisem z jednání komise výstavby konaného dne 23. 9. 2019 provedl místostarosta Ing. Mišina, 
který byl do jednání komise přizván.
Ing. Mišina uvedl, že předmětem diskuze nad poddanými projekty bylo především dodržení 
koeficientu parkovacích míst a koeficientu zeleně.

Předkladatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová
Zpracovatel: Tomáš Kolowrat
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

11. 146/41/RM/2020 Zápis z jednání komise výstavby konaného dne 17.2.2020

I. Rada města bere na vědomí
zápis č. 1/2020 z jednání komise výstavby konaného dne 17. 2. 2020.

Zápisem z jednání komise výstavby konaného dne 17. 2. 2020 provedl místostarosta Ing. Mišina, 
který byl do jednání komise přizván. Komise výstavby diskutovala nad předloženými projekty.
Ing. Mastná vyvolala diskuzi o funkci komise výstavby a nutnosti posílení pravomoci města.
Mgr. Kůs vyjádřil názor, že komise výstavby a odbor územního plánování a regionálního rozvoje 
musí více spolupracovat. Je třeba, aby požadavky města byly více respektovány.
Mgr. Kůs uvedl, že to, aby se komise výstavby vyjadřovala k záměrům investorů je v Berouně 
dlouholetou osvědčenou praxí, protože slouží městu, resp. odboru územního plánování a 
regionálního rozvoje při jeho formulování stanovisek. Doporučil, aby tuto záležitost vedení města 
projednalo s vedoucí odboru Ing. arch. Vilhelmovou.

Předkladatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová
Zpracovatel: Tomáš Kolowrat
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

12. 147/41/RM/2020 Prodej pozemku p.č. 2182/8 v k.ú. Beroun (oddělen z p.č. 2182/5 )
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
nesouhlasit s prodejem části pozemku p.č. 2182/5 v k.ú. Beroun.

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
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souhlasit s prodejem pozemku p.č.  2182/8  v k.ú. Beroun (odděleného geometrickým 
plánem č. 6557-37/2020 z p.č. 2182/5 ) a s uzavřením kupní smlouvy mezi městem Beroun 
jako prodávajícím a paní R░░░░ S░░░ , bytem  ░░░░ ░░░░ ░ 266 01 Beroun-Závodí, jako 
kupující za celkovou kupní cenu 16.510,- Kč a náklady spojené s prodejem, za podmínky 

úhrady částky ve výši nájemného 20Kč/m2/rok za dobu užívání  pozemku p.č. 2182/8 bez 
právního titulu za 3 roky zpětně.                  

III. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
zastupitelstva města.

Termín: 1.6.2020

K projednání bodů 12 a 13 programu schůze rady města byl přizvání vedoucí odboru majetku a 
investic Ing. Ureš.
Ing. Ureš uvedl, že rada města projednala dne 4. 3. 2020 prodej/pronájem částí pozemku p.č. 
2185/5 v k.ú. Beroun. S pronájmem části pozemku rada města nesouhlasila. Rada města 
doporučila zastupitelstvu města nesouhlasit s prodejem části pozemku a souhlasila se zveřejněním 
záměru města prodat další část pozemku.
Záměr města prodat část pozemku p.č. 2182/5 v k.ú. Beroun byl zveřejněn a nebyly k němu 
podány žádné nabídky ani vyjádření.
Na základě geometrického plánu byl z pozemku p.č. 2182/5 oddělen nový pozemek p.č. 2182/8 o 
výměře 31 m2. Cena byla stanovena znaleckým posudkem.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Marcela Kvapilová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

13. 148/41/RM/2020 Prodej pozemků p.č. 1999/61 a p.č. st. 7892 v k.ú. Beroun (odděleny z 
p.č. 1999/10 v k.ú. Beroun) NA VYVĚŠENÍ
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru města prodat pozemky p.č. 1999/61 o výměře 19 m2 a p.č. st. 7892 
o výměře 4 m2, oba v k.ú. Beroun, které byly odděleny na základě geometrického plánu č. 
6516-2/2020 ze dne 12. 2. 2020 z pozemku p.č. 1999/10 v k.ú. Beroun, podle předloženého 
zákresu.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 27.4.2020

Ing. Ureš informoval o žádosti o prodej části pozemku p.č. 1999/10 v k.ú. Beroun, v lokalitě 
Beroun-Závodí. Žadatelé při zaměření skutečného umístění svých nemovitostí zjistili, že část garáže 
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je umístěna na pozemku města a dále mají připlocenu část pozemku, který je v katastru uveden 
jako lesní pozemek (fyzicky se zde les nenachází).
Porada k majetku doporučila souhlasit s prodejem pozemků za předpokladu, že nově vzniklé 
pozemky budou vyňaty z lesního půdního fondu a žadatelé uhradí veškeré náklady.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

14. 149/41/RM/2020 Souhlas s provedením projektu - Obnova rekreační zóny Talichovo údolí 
v Berouně - 1. etapa

I. Rada města souhlasí
s  provedením stavby dle projektu  Obnova rekreační zóny Talichovo údolí v Berouně - 1. 
etapa na pozemcích města Beroun dle návrhu spolku Berounská zeleň z.s. se sídlem  
Smetanova 242/16, Beroun-Závodí, IČ: 08172480. 

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 31.5.2020

Ing. Mišina informoval o záměru spolku Berounská zeleň z.s. na obnovu rekreační zóny Talichova 
údolí v Berouně. Projekt je rozdělen do čtyř etap a v současné době by se jednalo o realizaci  
1. etapy, což je lokalita nad rybníkem. Náklady na 1. etapu se odhadují cca na 220 tis Kč. V 
případě souhlasu s provedením projektu by bylo možné požádat o financování projektu z dotace 
Středočeského kraje. Dle sdělení spolku byl celý záměr konzultován s ostatními zájmovými 
skupinami, které na místě působí, teda s místním rybářským svazem a myslivci.
Mgr. Kůs kvitoval připravovaný projekt. Připomněl však, že Talichovo údolí a Brdatka jsou 
oblíbenou rekreační oblastí pro město Beroun, a dotázal se, zda zamýšlený projekt je v souladu s 
tímto využitím.
Starostka RNDr. Chalupová konstatovala, že záměrem projektu je místo pečovat a udržovat jej.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Marcela Kvapilová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

15. 150/41/RM/2020 Zápis z neveřejného zasedání OV Zdejcina ze dne 17.3.2020

I. Rada města bere na vědomí
zápis z neveřejného zasedání OV Zdejcina ze dne 17.3.2020.

Tajemník úřadu Ing. Chalupecký provedl zápisem ze zasedání Osadního výboru Zdejcina
ze dne 17. 3. 2020.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato
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16. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

V bodě Různé informovala starostka RNDr. Chalupová o zrušení tradiční kulturní akce Průvod 
poselstva vévody bavorského Štěpána II.

Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že je již povoleno pořádání farmářských trhů.
Od soboty 25. 4. 2020 budou probíhat trhy na berounském náměstí, ovšem jen s omezeným 
sortimentem. Prodejní stánky budou v rozestupech minimálně 5 metrů a prodejci musí splňovat 
hygienické požadavky.

Ing. Mastná tlumočila dotaz na sečení trávy společností AVE. RNDr. Chalupová odpověděla, že je 
domluven plán sečí s tím, že dle aktuální situace je možná jeho úprava.
Ing. Mastná se dále dotázala na postup realizace zkušebního vrtu jako zdroje vody pro Hostim. 
Ing. Mišina odpověděl, že původní dodavatel odstoupil od smlouvy. Město Beroun oslovilo 
realizační firmu napřímo. 

RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že by mohly být v blízké době otevřeny berounské mateřské 
školy.
Mgr. Kůs upozornil na důležitost vyjádření krajské hygienické stanice.
Mgr. Tomčo konstatoval, že město Beroun již s hygienickou stanicí jedná. Současně odbor školství 
a volnočasových aktivit zjišťuje stanovisko ředitelek mateřských škol, s nimiž proběhne pracovní 
schůzka příští týden. Zdůraznil, že vedení města čeká na stanovisko vlády, ale musí být připraveno 
školky otevřít.
Mgr. Kůs kvitoval, že Česká republika zvládá situaci velmi dobře, opatření fungují.
Mgr. Tomčo uvedl, že na příští jednání rady města dne 6. 5. 2020 bude připraven návrh na 
případné otevření mateřských škol, kde bude zohledněno stanovisko vlády.

Mgr. Kůs avizoval, že pracovní skupina Letopisecká komise bude na své příští schůzce projednávat 
zápis do kroniky města. Informoval dále, že Talichovo Berounsko pracuje na přípravě hudebního 
festivalu Talichův Beroun. Na měsíc září 2020 plánují uskutečnit ve spolupráci s městem Beroun 
open air koncert na berounském náměstí, který by chtěli věnovat všem, kdo se podíleli na zvládnutí 
koronavirové krize.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

17. Závěr

Po projednání všech bodů programu ukončila starostka RNDr. Chalupová jednání rady města  
v 15.55 hodin.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

RNDr. Soňa Chalupová
starostka

Ing. Michal Mišina
místostarosta
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Zapisovatelé: 

Leona Pinkasová
zapisovatelka

Ověřovatelé: 

Mgr. Ivan Kůs
radní
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